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Skrivelse   
Kommunstyrelsen har skickat skrivelse om uppföljning av omhändertagna och placerade 
barns betyg till stadsdelsnämnden på remiss. Skolgången är en särskild viktig skyddsfaktor 
för att barnen ska ha en god utveckling i livet, bli en del av arbetsmarknaden som ger 
möjligheter att leva ett självständigt liv. Vi moderater, liberaler och kristdemokrater anser 
därför att skolgången och skolresultat är ett område som ska prioriteras särskilt för dessa barn.  
 
Med anledning av detta vill vi få en redogörelse kring detta och ställa följande frågor: 
 
 

1. Hur många barn som är familjehemsplacerade har vi i vår stadsdel? 
2. Hur många av dessa barn har fått godkända betyg det senaste året?  
3. Hur arbetar förvaltningen för att fånga upp de barn som inte klarar godkänt i skolan? 

Behövs det fler och mer anpassade resurser för att säkerställa att barnen får godkända 
betyg?  

4. Förvaltningen skriver att det är familjehemsföräldrar och skolan som ska ge barnet det 
stöd de kan vara i behov av gällande skolgången, hur säkerställs det att 
familjehemsföräldrar klarar detta uppdrag? 


